

MØDEREFERAT



Møde: Bestyrelsesmøde, Ensted sogns Lokaråd

Tid / Sted: 16/02-2021 kl. 19.00-20.30, Webex online møde

Deltagere: Hans Vigen (HV), Heidi Aakjær Nissen (HN), Kim Gude-Hansen (KH),
Lars Hauerberg Damkjær (LH), Gert Staugaard (GS), Lars Dall (LD)

Fraværende:

Emne #	Beskrivelse	Hvem	Deadline
1	<p>Info fra formanden</p> <p>Forsamling har fjernet siv fra storedammen. Formanden har forhørt sig hos Kommunen, der har svaret, at der ikke er givet tilladelse.</p> <p>Fornyelse af mail-/Webserver</p> <p>Beslutning</p> <p>Ved næste besøg fra Kommunen, søges kontakt med Jeppe Düwel for aftale omkring vedligehold af området omkring dammen.</p>		
2	<p>Lokalplansforslag 135</p> <p>Høringsfrist udsættes til 14/04-2021</p> <p>Beslutning</p> <p>Vi afventer udspil om restriktioner.</p>		
3	<p>Storedamsprojektet</p> <p>Indkomnde forslag</p> <ul style="list-style-type: none">- Det oprindelige forslag- Forslag fra Lars H. <p>Next Step</p> <p>Beslutning</p> <p>Det besluttes at arbejde videre med det oprindelige forslag, med stemmerne 3 (KH, GS, HN) mod 2 (LH, LD).</p>	Alle	

MØDEREFERAT



	<p>Next step er</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kontakt til Jan Rieber Jakobsen (K) vedr. mulighederne for politisk dispensation fra Naturbeskyttelseslovens §3. - Møde med Søren Byskov Nielsen, Kathrine Turner, Driftsenheden, ELR, samt en politisk repræsentant fra Teknik-/Miljøudvalg for at diskutere vores muligheder for at gennemføre det oprindelige forslag. 	<p>KH</p> <p>KH</p>	<p>Hurtigst muligt</p> <p>Hurtigst muligt</p>
4	<p>Generalforsamling 2021</p> <p>Forslag om dato for afholdelse af generalforsamling d. 21/04-2021</p> <p>Beslutning</p> <p>Generalforsamling planlægges til afholdelse d. 21/04-2021</p>		
5	<p>Info fra Det Fælles Udviklingsråd</p> <p>Info givet, og mail sendes rundt.</p>		
6	<p>Ansøgning om grundtilskud 2021</p> <p>Forslag om, at ELR ansøger om grundtilskud for 2021 Ansøgning kræver, at der er afholdt generalforsamling. Deadline for ansøgning er 01/05-2021, hhv. 15/06-2021</p> <p>Beslutning</p> <p>ELR ansøger også i 2021 om Grundtilskud efter Generalforsamling</p>	<p>LD</p>	
7	<p>Diverse</p> <p>Heidi Nissen oplyser, at det ser ud som om, ELR's facebook følger en politiker. Vi forsøger at få fjernet denne "kobling"</p> <p>"Sti-gruppen" arbejder ufortrødent videre med deres projekt, og forsøger at have en præsentation klar til borgermøde.</p> <p>Næste møde: 16/03-2021 kl. 19.00</p>	<p>LD</p>	<p>ASAP.</p>